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Sorry dat ik hier helemaal niet op gereageerd heb Dank voor het delen Dit onderwerp is een ongoing discussie bij LCI en in OMT

Groeten
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Subject landelijke richtlijnen en verspreiding covid 19 in ziekenhuizen
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Vanmorgen hebben we SO ZI AMR overleg gehad Daarin hebben we gesproken over een melding van een

nosocomiale uitbraak van COVID 19 in een ziekenhuis op een afdeling interne geneeskunde Deze melding is

gedaan aan het reguliere signaleringsoverleg en in het verslag opgenomen op donderdag 2 april Ze hebben het niet

nog eens apart bij SO ZI AMR gemeld Een van de zaken die de arts rmicrobioloog AM uit het betreffende

ziekenhuis[ me vertelde en wat vanmorgen ook weer ter sprake kwam was het verschil in beleid in

ziekenhuizen ten aanzien van persoonlijke beschermingsmiddelen In dit ziekenhuis dragen ze geen mondkapjes op

afdelingen waar geen corona patienten zijn opgenomen Derhalve heeft dat mogelijk bijgedragen aan deze uitbraak

mogelijk waarschijnlijk overdracht van een van de zorgverlener^Taar in ieder geval 8 andere verpleegkundigen
en 3 patienten In het gesprek vanmorgen kwam vanuit ook een signaal dat zij denken dat er enkele

gevallen van nosocomiale verspreiding zijn hoewel aanvullende analyses van de virus sequenties nog volgen

Vanmorgen is besproken dat er berichten zijn dat er ook ziekenhuizen zijn waar bij ALLE patientenzorg ook niet

corona chirurgische mondkapjes worden gedragen en dat dit beleid dus per ROAZ regio zou verschillen Dan

gaat het over welke beschermingsmaatregelen bij welke patienten afdelingen wanneer door wie hoe lang nadat

een zorgmedewerker zelf COVID heeft gehad of alle zorgmedewerkers etc
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Volgens mij is dit wel een bekend probleem namelijk de regionale verschillen en het gebrek aan een landelijk
beleid of althans het niet landelijk opvolgen van een beleid dat mogelijk niet helder is Ik begreep ook dat er vanuit

de FMS een expertgroep Infectiepreventie actief is om zich hiermee bezig te houden samen met o a de NVMM

soort spoed sri denk ik of misschien is het wel de echte nieuwe sri die nilonder leiding van

versneld in actie komt

1°X2S

Maar ik wilde het toch nog even bij je onder de aandacht brengen Zou dit iets zijn wat in het OMT besproken moet

worden of althans bekend moet zijn of allang is Ik neem aan dat LCI hier ook al mee bezig is of dat zij in ieder

geval betrokken zijn bij de voornoemde expertgroep maar weet dat niet zeker

Vriendelijke groet
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